

To: Respected Players,

Greetings.

the following –

1. Online withdrawal

Circular No. (4) - 2025

SUB: LATE WITHDRAWAL AND NO SHOW

Following up on Circular No. (8) of 2022 and Circular (1) of 2023 regarding the above subject,

continued. Because of it, other players are exposed to a loss of time as well as the points that

they may get from these matches. Therefore, the

federation decided to update the previous circular

and apply new instructions and these cases include

2. Late withdrawal – before the drawing making

3. Late withdrawal – after the drawing making

4. WO or NO Show after OOP making.

phenomenon

unfortunately, this non-sports

MINISTRY OF SPORTS

تعميم رقم (4) لسنة 2025

الموضوع: الانسحاب المتأخر وعدم حضور المباراة

السادة / اللاعبين المحترمين

تحبة طبية،،

بالإشارة الى التعميم رقم (8) لسنة 2022 ولاحقا التعميم رقم (1) لسنة 2023 والخاص بالموضوع أعلاه وجد للأسف استمرار هذه الظاهرة الغير رباضية وبسببها يتعرض اللاعبين الاخرين الى ضياع الوقت وأيضا النقاط التي قد يحصلوا عليها من هذه المباريات. لذا قرر الاتحاد تحديث التعميم السابق وتطبيق التعليمات الجديدة وتشمل الحالات ما يلي-:

- 3. الانسحاب المتأخر بعد عمل القرعة
- 4. الانسحاب او عدم الحضور للمباراة بعد عمل جدول

المرفق وفي حالة وجود غرامة مالية لا يسمح له بالاشتراك بالمسابقات الأخرى ولنفس الفئة لحين دفع الغرامات

- 1. الإنسحاب الكترونيا
- 2. الانسحاب المتأخر قبل عمل القرعة
- تطبق العقوبات والغرامات المالية على اللاعب وفقا للجدول

المترتبة عليه

player according to the attached schedule. If there is a financial fine, the player is not allowed to participate in other competitions of the same category until the fines are paid.

Penalties and financial fines are applied to the

The regulations apply with consideration of the following rules:

- 1. The penalty is cancelled or reduced if one calendar year has passed since it occurred.
- 2. If the violation is repeated more than three times, the federation will take disciplinary actions against the player, such as banning participation in all federation activities for a specified period.
- 3. The penalty is considered repeated if it occurs within the same case and the same age category only.

تطبق اللائحة مع مراعاة القواعد ادناه-:

- 1. تلغى العقوبة او تخفض في حالة مرور سنة ميلادية على حدوثها.
- 2. عند تكرار المخالفة لكثر من ثلاث مرات يتخذ الاتحاد إجراءات تأديبية بحق اللاعب كالحرمان من المشاركة في كافة نشاطات الاتحاد لفترة معنية.
- 3. تعتبر العقوبة مكررة في حالة تكرارها ضمن نفس الحالة ولنفس الفئة العمرية فقط.





وزارة الرياضـــــة MINISTRY OF SPORTS

- 4. تظهر العقوبات على بوابة اللاعب الخاصة به.
- يحق للاعب تقديم استثناء او رفع العقوبة بسبب وجود سبب مقنع كالإصابات او المرض مرفقا بتقرير طبي.

4. Penalties will appear on the player's personal portal.

5. The player has the right to request an exemption or a reduction of the penalty due to a convincing reason such as injury or illness, accompanied by a medical report.

Important Note:

- 1. To apply the provisions of this regulation, the organizer must make the match schedule OOP on the official tournament website no later than Thursday of each week. Otherwise, only administrative penalties, not financial, will be applied.
- 2. The organizer has the right to request the player's Entry fee before conducting the draw; otherwise, the organizer has the right to exclude the player from the tournament, and no penalties will be applied to the player.
- 3. The implementation of these regulations will begin with tournaments starting in March 2025.

We hope that our dear players fully comply when participating in local tournaments to eliminate this un-sportsmanlike behaviour and to make the competition greater and more beautiful.

ملاحظة هامة:

- 1. من اجل تطبيق مواد هذه اللائحة يجب على المنظم عمل جدول المباريات على الموقع الرسمي للبطولة وفي موعد أقصاه يوم الخميس من كل أسبوع ويخلاف ذلك تطبق العقوبات الإدارية فقط وليست المالية.
- 2. يحق للمنظم طلب رسوم تسجيل اللاعب قبل عمل القرعة وبخلاف ذلك يحق للمنظم طلب استبعاد اللاعب من البطولة ولن تطبق أيا من العقوبات على اللاعب.
- تبدأ بتنفيذ إجراءات هذه اللائحة على البطولات التي تنطلق من شهر مارس 2025.

نأمل من لاعبينا الأعزاء الالتزام الكامل عند مشاركتهم في البطولات المحلية من اجل القضاء على هذه الحالة الغير رياضيا وجعل المنافسة أكبر وأجمل..

Best Regards

الْحَادُ الْلِمِارِ الْتُنْسِ

وتقبلوا خالص تحياتنا

Naser Al Marzouqi

UAE TENNIS FEDERATION

ناصر المرزوقي الأمين العام

General Secretary

التاريخ: Date: 2025/02/23

T: +971 4 2660744: a
F: +971 4 2660944: b